
VERSLAG ALGEMENE JAARVERGADERING OP  20-3-2024.                        

Opening 

Mevrouw Marij Emons opent de vergadering en heet een ieder welkom. In 
het bijzonder een welkom aan de bestuursleden van het kringbestuur, de 
heren Noud van Vught en Jan Hofmans. 
Iedereen  ontvangt een kop koffie of thee met een heerlijk stuk gebak. 
Deze vergadering is bijzonder omdat alle bestuursleden gemeld hebben te willen stoppen of zich niet 
meer herkiesbaar stellen. 
Het bestuur heeft een moeilijke periode gehad en veel energie moeten  steken om een eventuele 
doorgang te kunnen bewerkstelligen. 
 
Jaarverslag. 
 
Mevrouw Marij Emons vraagt de vergadering of er nog op of aanmerkingen zijn op het Jaarverslag 
2023 zoals in het programmaboekje vermeld. Er zijn geen op- of aanmerkingen. 
          
Financieel verslag. 
 
De penningmeester (mevr. Daniëlle Arts) geeft een toelichting op het financiële verslag 2023 dat 
getoond wordt op het scherm boven de bestuurstafel. Vragen uit de zaal worden door Daniëlle 
beantwoord en nader toegelicht. 
 
De kascommissie, bestaande uit dhr. Fons de Kleijne en dhr. Henk Kusters hebben de kascontrole 
gedaan en goedgekeurd met de opmerking dat die er heel goed uitziet. 
Complimenten voor het accurate werk van Daniëlle. 
Dhr Fons de Kleijne is aftredend en mevrouw Tineke Ermers meldt 
zich aan om samen met de heer Henk Kuster, volgend jaar de 
kascontrole uit te voeren. 
 
Ook mevrouw Daniëlle Arts legt haar functie als penningmeester 
neer. 
Mevrouw Marij Emons bedankt Daniëlle voor haar inzet om de 
financiën van  de KBO bij te houden. Namens het bestuur biedt zij 
Daniëlle een welverdiende cadeaubon aan.    
 
Huldiging jubilaris. 
 
Mevrouw Roos Verhoeven-Nelissen is 25 jaar lid van de KBO.  
Roos wordt gefeliciteerd en ontvangt een KBO oorkonde en een bloemetje.   
 
 

 
 
 
 
 
 



Bestuursverkiezing.  
 
De heer Noud van Vught neemt het woord. 
Zoals gemeld hebben  de bestuursleden aangegeven te willen 
stoppen. 
Noud was al op de hoogte van de ontwikkelingen in Landhorst en 
erkende ook dat het bestuur een moeilijke tijd heeft gehad. 
Het zou ook jammer zijn als de KBO in Landhorst hiermee zou 
komen te vervallen. 
Toch is Noud de bestuursleden zeer erkentelijk voor hun 
tomeloze inzet al die jaren . 
Dit wil hij uiten door het hele bestuur te huldigen met het overhandigen van de  zilveren KBO speld 
en een mooie bos bloemen. 
Dit doet hij onder luid applaus van de gehele zaal.  
 

 
 
Achter de schermen is er toch nog  gezocht naar kandidaat bestuursleden. Er zijn een aantal mensen 
in Landhorst hiervoor benaderd. De heer Aad Overvliet heeft een aantal mensen nog of nogmaals 
benaderd en is bij hen persoonlijk op bezoek gegaan om de urgentie en de gevolgen van het 
wegvallen van de KBO Landhorst te bespreken. Daarbij heeft de heer Overvliet niet alleen binnen de 
leden van de KBO Landhorst gezocht maar ook daarbuiten, naar mensen die betrokken zijn bij de 
gemeenschap Landhorst. 
Gelukkig zijn er 4 personen gevonden, die zich beschikbaar willen stellen. 
Deze kandidaat bestuursleden zijn : de heer Fons de Kleijne, mevrouw Anja van der Velden, de heer  
Martin Rijkers en de heer Joan van den Berg.  
De heer Noud van Vugt legt aan de vergadering uit dat er volgens de statuten niet gestemd hoeft te 
worden met stembiljetten maar dat via handopsteking de kandidaat bestuursleden verkozen mogen 
worden. 
Hierop volgt voor alle 4 de kandidaten een goedkeuring vanuit de vergadering en worden ze als de 
nieuwe bestuursleden van KBO Landhorst verwelkomd.  
Vanuit het bestuur wordt de heer Fons de Kleijne voorgedragen als nieuwe voorzitter. 
De overige taken binnen het bestuur worden intern verdeeld. 
 
  

 
 

 
 

 

 



 
 
Rondvraag. 
 
Er worden vragen gesteld over het aantal leden en het blijkt dat er in Landhorst nog veel  50 plussers 
zijn die eventueel lid kunnen worden. 
Vanuit de nieuwe aankomende bestuursleden wordt de vergadering bedankt voor de verkiezing en 
het vertrouwen dat hun gegeven wordt.  Ze zullen proberen dit waar te maken en zich inzetten om 
de belangen van de ouderen uit Landhorst te vertegenwoordigen en te behartigen. 
  
Sluiting officiële gedeelte. 
 
Mevrouw Marij Emons sluit het officiële gedeelte af waarna een korte pauze volgt    
en iedereen voorzien wordt van een consumptie. 
Het zangkoor “de tranentrekkers” uit Sint Anthonis verzorgt een optreden en ze  zingen veel liedjes 
uit de oude doos die voor de meeste aanwezigen heel herkenbaar zijn. 
Tussendoor worden de liedjes afgewisseld met leuke anekdotes en moppen. 
 
 
  

 
 
 
Sluiting vergadering 
 
Mevrouw Leny Arts neemt het woord en bedankt ieder voor de aanwezigheid.  
Ze geeft aan dat de laatste tijd zwaar is geweest voor het bestuur van de KBO Landhorst en dat ze blij 
is dat deze mooie vereniging toch blijft bestaan. 
Iedereen een gezond jaar en daarmee wordt de vergadering afgesloten. 
 


